



PROTOKOLL styrelsemöte 2025-01-11

Närvarande: Henric Kahlmeter, Elisabeth Wall Bennet, Stina Grönevall, Mats Persson, Johan Letteus, Sara Raning,

Ej närvarande: David Kardemark

Tid o plats: 13:00 hos Henric

1. Ordförande hälsade alla **välkomna** och förklarade mötet öppnat.
2. **Laget runt:** kort summering av läget och tankar inför våren.

3. Aktuella ämnen i byn

På sociala medier har en fråga om avskjutning av kaniner diskuterats. Vi anser inte att det är byalagets uppgift att ordna med avskjutning. På temat vilda djur har Sara varit i kontakt med länsstyrelsen sedan en vargfamilj etablerat sig i Simlångsdalen. Frågan är om det är något vi i Ugglarp kan tänka på eller förbereda med tanke på att vargarna kan komma att ta sig hit. Ännu har inget svar kommit på frågan.

Föreläsningen med ornitologen Anders Wirdheim var uppskattad och vi har fått förfrågan om att upprepa konceptet. Henric frågar Anders om han är kan tänka sig att komma tillbaka och kan han det lägger vi ut en intresseförfrågan på sociala medier.

4. Vårens och delar av sommarens program

Hittills är det 36 anmälda till 16/1 då vi får besök av Länsstyrelsen och Region Halland för information om kustnära vandringsled och Kattegattsleden. Vi räknar med stor uppslutning då frågorna väcker mycket intresse bland både fastboende och fritidsboende.

I februari har vi tänkt oss en snapsprovning men det hänger ännu lite i luften. Vi får se om vår föreläsare kan komma då, annars får vi skjuta lite på det.

I april tänker vi oss en vandring från Stensjö till Ugglarp. Vi ska be boende i området att längs vägen dela med sig av sin kunskap om bygdens historia.

Henric kollar med markägaren om vi har tillstånd att ordna påskbrasa på stranden även i år. Han kollar även om det är tillåtet att elda trädgårdsavfall, vilket är en smula

osäkert efter lagändringen förra året.

Den 5 maj hoppas vi att ornitologen Anders kommer tillbaka för del 2 av sin uppskattade föreläsning, nämligen fågelskådning i det fria. I slutet av maj (27/5 kl 18:00) räknar vi med föreläsning om biologisk mångfald. Mats kollar om vi kan vara på gården.

I juni ordnar vi midsommarfirande i vanlig ordning. Lite manfall från styrelsen annonseras, vi kanske ber om lite extra hjälp från glada medlemmar istället.

Den 6 juli är det dags för årsmöte på dansbanan.

Sara ser över konsertmöjligheterna för sommaren. Ska vi ha danskvällar i år får det bli med lite lägre svansföring än förra året. Det tror vi lockar lokalbefolkningen i större utsträckning. Lite enklare arrangemang, mer häng och mys.

Nytt för det här året är att vi redan i förväg fördelar ansvaret för de olika aktiviteterna mellan styrelsemedlemmarna. Det är fritt fram att delegera, ta hjälp osv men huvudansvaret behåller man.

5. Övrigt

Johan lyfter behovet av en bra ljudanläggning. Möjligheten finns att hyra av hembygdsföreningen och privata aktörer. Det var bättre ljud på midsommar förra året än tidigare men det kan bli ytterligare bättre.

Johan har fräschat upp vår logga och gjort den skarpare i konturerna. På hemsidan kan man nu läsa att det är dags att betala medlemsavgiften.

Julmarknaden var förvisso trevlig och uppskattad som vanligt men vi känner att det är dags för en förnyelse. Antingen får vi välja ett tema, t.ex. hantverk eller mat. Eller också gör vi något helt annat, t.ex. en julfest.

6. Kommande möte: Lördagen 1/2 klockan 10:00 hos Sara.

7. Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid pennan

Stina Grönevall, sekreterare

Henric Kahlmeter, ordförande